
 

神學碩士課程申請手續及費用        11.2021 
 

 1) 請填妥入學申請表，連同報名費及下列文件直接寄來本院「哲學博士及神學碩士」課程
委員會收： 

 

1.1 大學／神學院歷年成績單副本；另須要求有關大學／神學院將正本直接寄來本院 

1.2 如非本院畢業生，須遞交英文公開試成績單副本*。 

1.3 學術專文 

呈交一份有關主修範圍的學術專文（約8,000字） 

1.4 入學／進修目的（Statement of purpose） 

MCS畢業生須呈交一份入學目的 

1.5 1個回郵長信封（本港郵費$2；外地申請者不用貼郵票），信封面寫上申請者姓名及

地址 

*如在本港高中畢業，請提交香港高級程度會考或高等程度會考中取得及格之成績單副本；

如在海外畢業，請提交任何一項公開試之成績單副本，如TOEFL (550分 / iBT80)；IELTS 

(6.5)；CET (College English Test)；PETS (Public English Test System) 五級。 

 

 2) 諮詢及推薦 

 

  申請者需提供一份教牧推薦及兩份學術推薦給本院，表格已連同報名表上載於網上，請自

行交給推薦人填寫。 

 

 3) 費用及截止報名日期： 

 

報名費(港幣)  截止報名日期 
   

   

 
本港/國內$400.- 

 

  海外$500.- 

全時間 4月30日 

國內/海外申請 ：   1月31日 

部份時間 

上學期(9月)入學：4月30日 

國內/海外申請 ：   1月31日 

 
下學期(2月)入學：9月30日 

國內/海外申請 ：   6月30日 

 

  支票抬頭請寫「中國神學研究院」或"CHINA GRADUATE SCHOOL OF THEOLOGY"（取

錄與否概不退還）。本院只接受港幣或美金繳費，敬請留意。 

 

 

 4) 若未填妥申請表內各項目及繳交所需之文件，可能會引致申請手續上之延誤。 

 

 5) 如須查詢入學申請手續，請於辦公時間內致電教務處2794-6766／傳真27946767／電郵 

grad@cgst.edu。 

 

 



Application Procedures for ThM Programme 

Application Requirements 

I. Completed application form should be attached with the following:  

1 A non-refundable application fee of HK$400.- for local applicants and 

HK$500.- for overseas applicants.  

2 Photocopies of transcripts (listing all courses taken and all grades received) 

from universities, colleges, seminaries and other institutions of higher 

education attended, if available. Applicants should request official transcripts 

to be sent to CGST directly from those institutions. 

3 Photocopies of Public English Examination Results*, if the applicant is not a 

CGST graduates. 

4 A sample academic paper in the proposed research area (around 8,000 words). 

5 A statement of purpose (applicable to MCS graduates) 

6 One self-addressed envelopes (size 9 or 10). 

 * For local graduates, please submit a copy of the HKHLE or HKALE results. For 

overseas graduates, please submit a copy of the public examination results, such 

as TOEFL (550 marks/iBT80), IELTS (6.5), CET (College English Test), PETS 

(Public English Test System) Level 5.  

II. Reference 

Written recommendations using forms provided in the application package should 

be sent directly from the referees to the Postgraduate Committee. 

 

Applications will be considered only when the items listed above have been received.  

 

Application Submission 

Applications and all supporting documents and references should be sent to the 

Postgraduate Committee at 5 Devon Road, Kowloon Tong, Kowloon, Hong Kong. 

 

Application Deadlines 

Full Time: April 30 

(Overseas applications: January 31) 

 

Part Time:  

For commencement of study in September: April 30 

( Overseas applications: January 31) 

 

For commencement of study in February: September 30 

(Overseas applications: June 30) 

 

Further Information 

For further information please contact the Dean's Office at  

Tel: 2794-6766 

Fax: 2794-6767 

Email: grad@cgst.edu 
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